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Protokół Nr 16/12 
z posiedzenia komisji rewizyjnej w dniu 14 maja 2012r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli radni - zgodnie z listą obecności oraz Pan Dominik Szwedowski. 
 
Porządek spotkania: 

1. Bilans wpływów i wydatków związanych ze strefą płatnego parkowania po 
reorganizacji w 2011r. 

2. Rozliczenie wydatków na transport i drogi w 2011r. 
3. Sprawy bieżące. 

Ad. 2 
Radni zapoznali się z przedstawioną im dokumentacją.  
Przewodniczący Komisji Mirosław Rybka powiedział, że dokumentacja jest częściowo 
nieczytelna i nie widać wszystkich cyfr.  
Pan Dominik Szwedowski wyjaśnił, że jest to ksero kompletnego wniosku jaki został 
wysłany do Urzędu Wojewódzkiego.  
Przewodniczący Komisji Mirosław Rybka zapytał dlaczego na tablicy ogłoszeń w jednym z 
przetargów wywieszono jedynie dwóch oferentów, skoro ofertę złożyło 5? 
Pan Dominik Szwedowski odpowiedział, że był to błąd pisarski, ponieważ złożono jedynie  
2 oferty. 
Radny Jacek Ostrowski zapytał o zasady udzielania gwarancji. 
Pan Dominik Szwedowski odpowiedział, że w każdej umowie jest zapis dotyczący 
gwarancji. Dodał, że gwarancja obejmuje wszystkie elementy umowy. Zaznaczył, że my 
wnosimy roszczenia do wykonawcy, a jeżeli wina leży po stronie wadliwego materiału to już 
wykonawca tego dochodzi.  
Radny Jacek Ostrowski odnosząc się do remontu ul. Letniskowej w Strzegomianach, 
zaznaczył, że była mowa, że coś jest nie tak z tą drogą, ponieważ woda zamiast spływać 
zalewała posesje. Zapytał, czy nie można z tego tytułu dochodzić jakiś roszczeń? 
Pan Dominik Szwedowski zaznaczył, że na tym odcinku drogi, który został wykonany w 
ubiegłym roku nie było żadnych problemów. Poinformował, że problem na tej ulicy nie tkwi 
w złym profilu drogi, ale w tym, że wody gruntowe są bardzo płytko i ciśnienie wypływu wód 
jest tak duże, że woda jest w stanie w środku drogi przez asfalt wybić źródło. Poinformował, 
że na końcu drogi jest również studnia, która gdy jest pełna zalewa okoliczne działki.  
Przewodniczący Komisji Mirosław Rybka powiedział, że jego zdaniem bardziej opłacalne 
byłoby stosowanie 10–letniego okresu gwarancji.  
Pan Dominik Szwedowski przedstawił warunki techniczne budowy dróg o nawierzchni 
asfaltowej. Następnie udzielił informacje na temat korytowania drogi. Zaznaczył, że przy 
budowie dróg głównym czynnikiem, jest czynnik ekonomiczny.  
Radny Jacek Ostrowski powiedział, że być może wykonanie drenażu poprawiłoby sytuację.  
Radna Danuta Nowak przypomniała, że na drodze w Mirosławicach, przy budynku na 
Przysiółkowej jest spad i woda zbiera się na budynku. Dodała, że trzeba również koniecznie 
zabezpieczyć skarpę. 
Pan Dominik Szwedowski powiedział, że zarząd melioracji odpisał bardzo ogólnie, że 
wykona te prace, ale bez wskazania konkretnego terminu. Dodał, że teraz należałoby wystąpić 
do nich z jeszcze jednym pismem z prośba o przyspieszenie prac w związku z planowanym 
remontem drogi. 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Komisji Mirosław Rybka powiedział, że temat dotyczący strefy płatnego 
parkowania został zapisany, aby zbadać czy zasadne jest utrzymywanie strefy, ale w 



momencie gdy strefa została już zlikwidowana, to jest to bezcelowe.  
Pan Dominik Szwedowski zaznaczył, że ostatnie 4 miesiące pokazały, że wpływy z 
parkometrów nie pokrywały już wydatków na pracownika obsługującego strefę. Dodał, że 
likwidacja strefy parkowania nie jest jednoznaczna z zakończeniem wydatków na strefę, 
ponieważ pozostała kwestia egzekucji (1500 mandatów). Poinformował, że gdy działała strefa 
firma udostępniała nam bezpłatnie program do obsługi egzekucji, a teraz po jej likwidacji 
pojawił się problem. Dodał, że firma zaproponowała udostępnienie licencji za około 600 zł 
miesięcznie. Podkreślił, że firma posiada prawa autorskie do tego programu.  
Radny Jacek Ostrowski powiedział, że jego zdaniem Burmistrz powinien umorzyć te 
mandaty. Dodał, że osoba zajmująca się egzekucją podatkową powinna skupić się na tym, a 
nie wysyłać upomnienia po mandatach.  
Pan Dominik Szwedowski powiedział, że nie wie, czy prawo na to pozwala, ponieważ 
byłaby to świadoma rezygnacja gminy z należnego dochodu.  
Przewodniczący Komisji Mirosław Rybka powiedział, że jego zdaniem nie możemy 
zrezygnować z egzekucji. Jedyne co możemy zrobić to nie traktować tej sprawy priorytetowo, 
tylko sukcesywnie wysyłać upomnienia. 
Pan Dominik Szwedowski zaznaczył, że nie jesteśmy w stanie poradzić sobie bez 
wspomnianego programu, a miesięczna licencja jest kosztowna. 
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